

**SOLICITATION AMENDMENT
MODIFICATION DE
L'INVITATION**

The referenced document is hereby revised; unless otherwise indicated, all other terms and conditions of the Solicitation remain the same.

Ce document est par la présente révisé; sauf indication contraire, les modalités de l'invitation demeurent les mêmes.

Comments - Commentaires

**RETURN BIDS TO:
RETOURNER LES SOUMISSIONS À :**

By e-mail to: - Par courriel au :
maureen.mateush@tc.gc.ca

Attention: - Attention :
Maureen Mateush

Solicitation Closes - L'invitation prend fin

At - à :
2:00 PM - 14:00 hrs

On - le :
December 13, 2022 - 13 decembre 2022

Time Zone - Fuseau Horaire :
CDT

Title - Sujet Auxiliary Machinery, Motor and Steam Propulsion Exam Questions & Answers Questions et réponses sur l'examen des machines auxiliaires, des moteurs et des propulsions à va		Amendment No. - N° modif. 1
Solicitation No. N° de l'invitation T8080-210523	Date of Amendment Date de modification December 7, 2022 - 7 decembre 2022	
Address enquiries to : - Adresser toute demande de renseignements à : Maureen Mateush Telephone No. - N° de telephone E-Mail Address - Courriel maureen.mateush@tc.gc.ca		
Destination		

Instructions: Municipal taxes are not applicable. Unless otherwise specified herein all prices quoted must include all applicable Canadian customs duties, GST/HST, excise taxes and are to be delivered Delivery Duty Paid including all delivery charges to destination(s) as indicated. The amount of the Goods and Services Tax/Harmonized Sales Tax is to be shown as a separate item.

Instructions : Les taxes municipales ne s'appliquent pas. Sauf indication contraire, les prix indiqués doivent comprendre les droits de douane canadiens, la TPS/TVH et la taxe d'accise. Les biens doivent être livrés « rendu droits acquittés », tous frais de livraison compris, à la ou aux destinations indiquées. Le montant de la taxe sur les produits et services/taxe de vente harmonisée doit être indiqué séparément.

Delivery required Livraison exigée See herein - Voir aux présentes	Delivery offered Livraison proposée Not applicable - Sans objet
Vendor/Firm Name and Address Raison sociale et adresse du fournisseur/de l'entrepreneur	
Person authorized to sign on behalf of Vendor/Firm (type or print): La personne autorisée à signer au nom du fournisseur/de l'entrepreneur (taper ou écrire en caractères d'imprimerie) :	
Name - Nom	Title - Titre
Signature	Date

THIS SOLICITATION AMENDMENT IS RAISED TO:

1. Delete and replace Annex “B”, Basis of Payment

THIS SOLICITATION IS HEREBY AMENDED AS FOLLOWS:

- 1.1 DELETE from Page 68 of 86, Annex “B” in its entirety; INSERT:

ANNEX “B”

BASIS OF PAYMENT

In consideration of the Contractor satisfactorily completing all of its obligations under the terms and conditions of this Contract, the Contractor will be paid an all-inclusive firm price.

All prices and costs must be submitted in Canadian dollars. Applicable taxes excluded.

Bidders must insert zero (\$0.0) for the cost per question for the table below and if they do not wish to bid

Statement of Work	Title	Cost Per Question (A)	Number of Questions (B)	Total estimated Cost (AxB)
Part 1	Development of Examination Questions and Answers in the subjects of Auxiliary Machinery and Systems 1 (AMS1), Motor Propulsion Systems 1 (MPS1), and Steam Propulsion Systems 1 (SPS1)	\$TBD to be completed by Bidder	405	\$TBD
Part 2	Development of Examination Questions and Answers in the subjects Auxiliary Machinery and Systems 2 (AMS2), Motor Propulsion Systems 2 (MPS2), and Steam Propulsion Systems 2 (SPS2)	\$TBD to be completed by Bidder	405	\$TBD
Part 3	Development of Examination Questions and Answers in the subjects of Electro-technology and Automation 1, (ETA1) and High Voltage Safety – Operational (HVO)	\$TBD to be completed by Bidder	195	\$TBD
Part 4	Development of Examination Questions and Answers in the subjects of Electro-technology and Automation 2, (ETA2) and High Voltage Safety – Management (HVM)	\$TBD to be completed by Bidder	195	\$TBD
TOTAL ESTIMATED CONTRACT COST				\$TBD

ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS REMAIN THE SAME.

CETTE MODIFICATION DE L'INVITATION EST ÉMISE À :

1. Supprimer et remplacer l'annexe « B », Base de paiement

CETTE SOLLICITATION EST MODIFIÉE COMME SUIT :

1.1 SUPPRIMER de la page 71 de 90, l'annexe « B » dans son intégralité ; INSÉRER

ANNEXE « B »

BASE DE PAIEMENT

À condition que l'entrepreneur remplisse de manière satisfaisante toutes ses obligations en vertu des modalités et conditions du présent contrat, l'entrepreneur sera payé un prix ferme tout compris.

Tous les prix et coûts doivent être soumis en dollars canadiens. Taxes applicables exclues.

ÉNONCÉ DES TRAVAUX	Titre	Coût par question (A)	Nombre de questions (B)	Coût total résultant (AxB)
Partie 1	Élaboration de questions d'examen et des réponses pour les sujets suivants : Machines et systèmes auxiliaires, niveau 1 (AMS1), Systèmes de propulsion à moteur, niveau 1 (MPS1) et Systèmes de propulsion à vapeur, niveau 1 (SPS1)	\$ à déterminer par le soumissionnaire	405	\$ à déterminer
Partie 2	Élaboration de questions d'examen et des réponses pour les sujets suivants : Machines et systèmes auxiliaires, niveau 2 (AMS2), Systèmes de propulsion à moteur, niveau 2 (MPS2) et Systèmes de propulsion à vapeur, niveau 2 (SPS2)	\$ à déterminer par le soumissionnaire	405	\$ à déterminer
Partie 3	Élaboration de questions d'examen et des réponses pour les sujets suivants : Électrotechnologie et automatisation, niveau 1 (ETA1) et Exploitation de la sécurité haute tension (HVO)	\$ à déterminer par le soumissionnaire	195	\$ à déterminer
Partie 4	Élaboration de questions d'examen et des réponses pour les sujets suivants : Électrotechnologie et automatisation, niveau 2 (ETA2) et	\$ à déterminer par le soumissionnaire	195	\$ à déterminer

ÉNONCÉ DES TRAVAUX	Titre	Coût par question (A)	Nombre de questions (B)	Coût total résultant (AxB)
	Gestion de la sécurité de la haute tension (HVM)			
LE COÛT TOTAL ESTIMÉ DU CONTRAT NE DOIT PAS DÉPASSER				\$ à déterminer

TOUTES LES AUTRES CONDITIONS GÉNÉRALES DEMEURENT LES MÊMES.